
 

Protokoll från PRO ÄRLA-STENKVISTA styrelsemöte  

onsdagen den 8 november 2023 kl.10.00  Plats: Pingstkyrkan.  
 

 

Närvarande: Anne-Maria Boman, Jan- Olof Karlsson, Nisse Fält, Börje Sturesson och Sven 

Svensson. 

Anmält förhinder: Annika Sturesson, Ingrid Angeling, Monica Selegran, Tommy Eklånge, Berndt 

Andersson samt från valberedningen Rolf Pettersson och Tommy Ljungkvist.  

 

§1. Mötets öppnande. 

Ordförande Börje Sturesson öppnade mötet och hälsade de närvarande varmt välkomna och tyckte det 

var synd att så få av styrelsen och övriga kallade inte kunnat komma.  

 

§2. Godkännande av dagordningen. 

 Mötet godkände dagordningen.  

 

§3. Godkännande av protokoll från mötet. 

Mötet godkände föregående mötesprotokoll dock paragraf 12. Nästa styrelsemöte skall vara 8 

november. 

 

§4. Ekonomisk rapport. 

Kassören redovisade att vår ekonomi fortfarande är god men vi ligger -4000 hittills i år. Vi har 

37.000:- på bank och senaste onsdagsträffen gick med ett klart överskott. 

Övrigt se vår hemsida. Säker@digitalt har vi nu förbrukat ”våra 10.000:-” men detta belastar inte oss.  

Ang. oförändrad årsavgift så gäller detta 85:- kr och hur fördelningen sker mellan föreningar, 

samorganisation och distrikt finns närmare förklarat på vår hemsida där övrig information om vår 

ekonomi redovisas,   

Mötet godkände rapporten. 

  

§5. Våra medlemmar.  

Detta år har 7 avlidit vilket är mycket, trots detta har vi nu 179 medlemmar där två nya har tillkommit. 

 

§6. Skrivelser. 

Samtliga skrivelser skickas ut till styrelsen eller finns på vår hemsida. Börje och Nisse uppmanade oss 

att kolla på vår hemsida emellanåt. 

  

§7. Rapporter.  

- Underhållning onsdagen den 25 oktober ”Från Helen Sjöholm till Frank Sinatra” var mycket 

uppskattad och gav ett bra överskott. (Se §4. Ekonomisk rapport) 

- Ingen representant har varit på Distriktets budgetmöte, och likaså ej på samorganisationens möten. 

Tidigare var Hannele vår kontaktperson men platsen är nu vakant och detta skall tas upp med Pernblad 

som är valberedare i samorganisationen. Vid KPR är Ingrid styrelsens kontaktperson. 

-Tipspromenaderna har nu avslutat för säsongen. 

 



§8. Reserapport.  

- BBR avvaktar till februari då dessa månader är mer eller mindre ”fulltecknade”  av övriga    

  verksamheter. 

- Jan-Olof presenterade ett antal intressanta resor från Rese-Companiet. Nisse lägger ut dessa resor på    

  vår hemsida.  

 

 

§9. Studierapport.  

- ”Skapande händer” har nu avslutats för säsongen och upptar sin verksamhet i vår.  

-Slöjden fortsätter fram till veckorna före juluppehållet i skolan. 

 

§10. Nya frågor.  

- Underhållare onsdagen den 29/11 är Andreas Isvoosig!  

   Sven kontaktar honom närmare om ABF samt vilken utrustning han vill ha. 

 - Ett Jul-nyhetsbrev skickas ut i slutet av november 

 - Valberedningen uteblev så denna punkt diskuterades bara allmänt.  

- Julbordet är det bara 20 anmälningar hittills. Nisse gör en blänkare till alla som har  

   e-post och tillgång till mobil  

- Avslutningen den 13 december diskuterades. Mona och Sven ansvarar för gröten.  

  Jan-Olof och Gunilla fixar julskinkan och åtar sig att baka kavring. Två personer från  

  matlag ett har lovat att hjälpa till. Lucia-barnen skall komma enl. Lollo. Solveig Almrot   

  och Annika Hansander skall ställa upp om inget oförutsett inträffar. Avstämning sker på 

  decembermötet. 

- Hur löser vi ”Diskgruppen”? Allmän diskussion där vi hoppas att även någon utanför    

  styrelsen kan vara intresserade att hjälpa till. Frågan tas upp på våra onsdagsträffar. 

 

§11. Kommande möten. 

- Månadsträffen onsdagen den 29 november kl.13.00 

- Säker@digitalt har sin månadsträff den 22 november kl. 14.00. 

§12. Nästa styrelsemöte. 

Beslutades till måndagen den 4 december kl. 10.00 i vår vanliga lokal som vanligt. 

 

§13. Avslutning. 

Börje tackade mötesdeltagarna för ett som vanligt trivsamt möte och avslutade med att varje 

styrelsemedlem fick ordet och framföra ”Något som man tänkt på utanför själva dagordningen”.  

Det som kom upp var diskussion kring annonsering och hur diskgruppen kan komma till stånd samt 

lite övrigt kring vår avslutning den 13 december.  

 

 

Sekreterare 

   

Sven Svensson    






